
Göteborgs Bridgeförbund
Protokoll styrelsemöte 8, 2005-03-15 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Ella Olsson, Joakim Schmeisser, Bo Appelqvist, Göran Johansson, 
Eva Gunnarsson, Lillemor Hagberg, 

1. Peter Modh förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2. Dagordningen fastställdes.

3. Föregående mötesprotokoll fastställdes.

4. Joakim Schmeisser informerade om förbundets tävlingsverksamhet under 
spelsäsongen. DM-Lag kommer att spela semifinal 2-3 april 2005. Synective i 
Bridgens Hus, Göteborg, Brunzell i Skåne och De skoningslösa i syd-östra distriktet. 
DM-Par-kvaltävlingarna färdigspelade. Final 16-17 april. I kvalifikationstävlingarna 
spelade 55 par, en ökning från förra året med 25 %.     Tävlingsledarutbildning för 
Silver- och Guldtävling pågår för närvarande i Göteborg under Peter Modhs ledning. 
12 elever kommer att den 21 mars att genomföra ett teoretiskt prov samt därefter ett 
praktiskt prov.  

5. Peter Modh och Bo Appelqvist informerade om lokalfrågan. Peter och Bo har träffat 
”intressenten” som har planer att förvärva Bridgeservice HB. ”Intressenten” vill köpa 
Bridgeservice HB, överta kontraktet med Bygg-Göta och hyra ut allt utom kafeterian 
till GBF. GBF kommer att i så fall ansvara för all bridgeverksamhet i lokalen. 
Förhandlingarna mellan ”intressenten” och Bridgeservice HB är nu inne i ett läge som 
handlar om tidpunkt för övertagande och pris. Dessa förhandlingar beräknas vara klara
i och med påskveckan, d.v.s. om c:a 14 dagar. Styrelsen beslutar att avvakta denna tid.
Peter Modh kommer att arbeta fram en kravspecifikation på eventuellt ny lokal inom 
denna period. Alternativt kan GBF själva överta kontraktet med Bygg-Göta men då 
blir förhandlingsläget helt annorlunda.

6. Diskuterades Tävlingsledarutbildning under våren. Tomas Larsson har aviserat vissa 
veckor under våren för att kunna utbilda blivande tävlingsledare på klubbnivå. Mötet 
enades om att den 23-24 april skulle kunna vara en bra utbildningshelg. Peter Modh 
pratar med Tomas Larsson och ger besked om detta.

7. Verksamhetsåret 2005-2006 ska planeras. Joakim Schmeisser får i uppdrag att hitta 
lämplig plats för en planeringsdag för GBF:s styrelse den 29/5 2005.



8. Övriga ärenden. 
*    Informerades att hyresbidrag från Göteborg Fritid har beviljats med 65.000:- under 

2005. Pengarna utbetalas under våren. 
*    Ett förslag till arbetsordning för hantering av disciplinärenden kommer att utarbetas av

Eva och Tommy Gunnarsson. 
*    Konstaterades att det idag finns problem med nykterheten bland en liten grupp spelare 

på klubbnivå. Styrelsen bör ta ansvar för att reglerna om alkoholförtäring i samband 
med spel efterlevs. Beslutades att Bo Appelqvist ansvarar för att personlig kontakt 
tages med berörda spelare. 

*    Ansökan har inkommit från Partille BK om överlämnande av förtjänsttecken till 
styrelsemedlemmar i samband med klubbens 50-årsjubileum. Förslag är Silver med 
lagerkrans till Carl Ahnfelt, Bengt Johansson, Sten Schildt och Johan Gromark samt 
Silver till Lena Bergsten. Styrelsen beslutade att bifalla förslaget.    

*    Eva Gunnarsson tar kontakt med FSB för att få en sammanställning av vilka 
förtjänsttecken som delats ut i distriktet under åren. 

*    Frölunda BS jubilerar under året. Styrelsen undersöker vilka förtjänsttecken som kan 
bli möjliga i samband med detta.

*    Bertil Thoren har hjälpt till att inhandla priser till tävlingen Manfred Kamras Minne 
för 6 år framåt. Priserna har frikostigt donerats av Jan Kamras.  

9. Nästa styrelsemöte tisdagen den 5 april 2005, 18.00 hos Lillemor Hagberg

10. Peter Modh förklarade möte avslutat och tackade för visat intresse.
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